
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  29. júna 2017 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov 
4) Voľba člena Komisie ochrany verejného poriadku a  dopravy 
5) Vymenovanie riaditeľa VPS Fiľakovo 
6) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

                                      predkladá: zástupca primátora mesta 
7) Hodnotiaca správa  o plnení rozpočtu  mesta a rozpočtu  PO a RO 

mesta  k 3,1.12.2016, výsledky auditu, prerokovanie  záverečného 
účtu  mesta za  rok  2016, Stanovisko  hlavného kontrolóra  
k záverečnému účtu 
predkladajú: vedúca referátu ekonomiky, riaditelia PO mesta, prednostka 
MsÚ, hlavný kontrolór 

8) Návrh na úpravu rozpočtu  na rok 2017 – rozpočtové opatrenia  
                         predkladá: vedúca referátu ekonomiky 

9) Správa  o činnosti MsP za I. Q 2017 
                         predkladá: náčelník MsP 

10) Plány práce  orgánov mesta  na II. polrok 2017 
                         predkladá: prednostka MsÚ 

11) Majetkovoprávne záležitosti 
                         predkladá: vedúci odd. EaMM 

12) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
                         predkladá: hlavný kontrolór mesta 

13) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Zámer prijatia úveru 
b) Čestné občianstvo mesta, Cena  mesta Fiľakovo 
c) Projekt  športových centier pre deti a mládež – informácia  

14) Diskusia 
15) Záver 

 
Poslanci MZ za program hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 

 
Tibor Czupper a 
Ing. Dávid Mák. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov a neposlancov 
MZ : 
Bc. Szabová - predseda, Fehér, Ing. Belko, Mgr. Szvorák, Mgr. Visnyai 
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
p. Cirbus -  poďakovanie  za zavedenie  mobilného zberu papiera v meste. Rozhlas je veľmi 
hlasný, nedá sa s tým niečo urobiť? 
p. primátor – viem, že teraz prebiehali  opravy mestského rozhlasu. 
Mgr. Szvorák – ako stojí vytvorenie parkoviska  na Farskej lúke? 
p. primátor -  plánujeme tento rok výstavbu parkoviska na Farskej  lúke  pre  56 miest a budúci 
rok  plánujeme dať do poriadku cestu. 
Ing. Belko – chcem sa poďakovať  DHZ za polievanie cesty. 
Treba premaľovať prechody pre chodcov v meste. 
Začína nám chátrať aj park, aj detské ihrisko je v zlom stave a je tam veľa smetí. 
p. primátor – DHZ som už pochválil aj verejne. Prechody  pre chodcov sme už riešili aj 
s okresným úradom.  Detské ihrisko v parku chceme dať do poriadku a oplotiť. Park vnímam 
podobne. 
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ  
 
Materiál do MZ predložil zástupca  primátora mesta Ing. László Kerekes . 
 

1. Komisia  soc. vecí a zdravotníctva 
-  Prijatie  úveru 
- Návrh na udelenie ocenení mesta 
- Klub dôchodcov  
- Umiestnenie  - KC a TSP 

 
2. Komisia výstavby 

- Majetkovoprávne záležitosti 
- Prijatie úveru 

 
3. Komisia  finančná a mestského majetku  

- Majetkovoprávne záležitosti 
- Prijatie úveru 



 
4. Komisia  podnikateľská, regionálneho rozvoja a cestovného ruchu 

- Majetkovoprávne záležitosti 
- Prijatie úveru 

5. KOVP 
- Vyčistenie  buriny  pod  hradom  
- Vzdanie sa členstva v komisii – K. Mihályová 

Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 4a) Voľba člena Komisie ochrany verejného poriadku a dopravy 
 

Pán zástupca informoval o vzdaní sa členstva v komisii pani Kataríny Mihályovej. Na 
miesto nej   nastupuje  ako nová členka Ing. Judita Kozáková. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
K bodu č. 5) Vymenovanie riaditeľa VPS Fiľakovo 
 
 Pán  primátor  informoval poslancov, že víťazom výberového konania na obsadenie  
miesta riaditeľa VPS sa stal Ing. Tibor  Tóth, ktorý na toto miesto nastúpi od 01.07.2017. 
Po tomto svoju  víziu  rozvoja VPS  prezentoval Ing. Tóth. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
K bodu č. 6) Hodnotiaca správa  o plnení rozpočtu  mesta a rozpočtu  PO a RO mesta   
                     k 3,1.12.2016, výsledky auditu, prerokovanie  záverečného účtu  mesta za  rok       
                     2016, Stanovisko  hlavného kontrolóra  k záverečnému účtu 
 
 

A) MsÚ 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
p. primátor – sprísnili sme výber  poplatku za  KO a navýšili sme  aj počet výtlačkov novín. 
Klesol  nám však počet  pracovníkov  na AČ a MOS  zo 420 na  188 osôb. 
 

B) VPS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil riaditeľ VPS Ing. Vincent Erdos. Tvorí 

súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  Poslanci nemali k správe žiadne  pripomienky. 



Pán primátor sa  poďakoval  Ing. Erdosovi za  pôsobenie vo funkcii riaditeľa VPS. 
 
C) MsKS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila riaditeľka MsKS, Mgr. Illés Kósik Andrea. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
P .primátor -  rok 2016 bol dôležitým medzníkov v kultúrnom živote mesta. Zaviedli sme  viac 
nových kultúrnych podujatí. 
Mgr. Szvorák – chcem sa poďakovať v mene OZ  za spoluprácu s MsKS. 
 

D) HMF 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ vypracovala riaditeľka HMF, Mgr. Viktória 

Tittonová, PhD. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. 
p. primátor – je to jedna z najnavštevovanejších inštitúcií na Slovensku. 
Ing. Belko -  vitríny v parku by mohlo využiť na propagáciu aj HMF. 
p. Cirbus -  je  pravda, že mesto plánuje  zastrešiť  malú baštu a kedy? 
p. riaditeľka -  je to pravda. Zatiaľ máme úspešný  projekt na murárske práce, ak bude úspešný 
aj ďalší tak  bude aj strecha. 
 

E) RO 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci nemali k správe žiadne 
pripomienky. 
 

F) Stanovisko  HK k záverečnému účtu mesta  
Písomne spracované stanovisko do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav 

Estefán Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného rokovania. 
Poslanci MZ k nemu nemali žiadne pripomienky. 
 
Poslanci  hlasovali nasledovne (uznesenie č. 44 a č. 45) : 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 7) Návrh na úpravu rozpočtu  na rok 2017 – rozpočtové opatrenia  
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika 
Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  Poslanci k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 

 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
 
K bodu č. 8) Správa  o činnosti MsP za I. Q 2017 
 



Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž. Tvorí 
súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. 
p. primátor – začali sme  riešiť  čierne skládky v meste a ukladáme pokuty aj cez priestupkovú 
komisiu. 
JUDr.  Gecso -  riešili sme takéto prípady na  zasadnutí komisie.  S platením týchto pokút je to 
už horšie.  Stále však prevažujú školské priestupky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
K bodu č. 9) Plány práce  orgánov mesta  na II. polrok 2017 
  

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 
Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci nemali k správe žiadne 
pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
K bodu č. 10) Majetkovoprávne záležitosti 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta Ing. 
Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  
 

a) Občianske združenie Pivničný rad Fiľakovo - žiadosť o odpredaj časti mestských 
pozemkov 

Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
K bodu č. 11) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
 

Písomne spracované správy do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán 
Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného rokovania. 
Poslanci MZ k nim nemali žiadne pripomienky. 
 

a) Plán činnosti hlavného kontrolóra mesta Fiľakovo na II. polrok 2017 
b) Vyhodnotenie plnenia uznesení MZ za II. polrok 2016 
c) Správa o vykonaní kontroly SMV u MsP  
d) Správa MsP o splnení opatrení na nápravu nedostatkov zistených kontrolou  
e) Správa o vykonaní kontroly SMV u MsÚ  
f) Správa MsP o splnení opatrení na nápravu nedostatkov zistených kontrolou  



g) Správa o vykonaní kontroly SMV u VPS  
h) Správa VPS o splnení opatrení na nápravu nedostatkov zistených kontrolou a na 

odstránenie príčin ich vzniku  
i) Správa o vykonaní kontroly HMF  
j)  Správa o vykonaní kontroly MsKS 

 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
 
K bodu č. 12) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a) Zámer prijatia úveru 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 

Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci nemali k správe žiadne 
pripomienky. 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 2 
Áno: Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Ing. Kerekes László, Ing. Mák 
Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. 
Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
ZDR.SA: Ing. Belko Róbert,  Eibner Róbert 
 

b) Čestné občianstvo mesta, Cena  mesta Fiľakovo 
Poslanci  MZ hlasovaním schválili udelenie Ceny mesta pre  : 
FS Rakonca  
Ladislav Flachbart 
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 

c) Projekt  športových centier pre deti a mládež – informácia  
Písomne spracovaný materiál do MZ predložil primátor mesta. Tvorí súčasť zápisnice 

z dnešného rokovania. Pre mesto Fiľakovo je toto financovanie nereálne.  
Poslanci  hlasovali nasledovne: 
P: 13, ÁNO: 13, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
Áno: Ing. Belko Róbert,  Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert,  Ing. Fehér Ladislav, 
Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Visnyai Attila 
 
 
 

 
 



K bodu č. 13) Diskusia 
 
Pán primátor informoval poslancov, že Mesto sa  zapojilo  do projektu „Európa pre občanov“ 
a do projektov realizovaných cez ÚPSVaR.  
Plánuje sa tiež zmena  zákona za výherné automaty. Je to jeden z najväčších príjmov mesta. 
Sledoval som aj bratislavský prípad v médiách, nie je to jednoduché zakázať. 
Ing. Mák – je  reálne zefektívnenie  križovatky pred Billou. 
p. primátor – nevidím to   reálne. Cesta nie je v našom vlastníctve. 
Ing. Belko – plánuje sa  asfaltovanie   ulice Biskupickej od kruhového objazdu? 
p. primátor -  malo by to byť už v blízkej  budúcnosti. 
 
 
K bodu č. 14) Záver 

Na záver zástupca primátora mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  
mestského  zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Tibor Czupper                                                                             Ing. Dávid Mák       
                                                                      
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 
 


